
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 

förening den 5 december 2022 i Träffpunktens lokaler i Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Annika Ekström, Janne Olsson och Gullbritt 

Thorsell . 

Frånvarande: Marlene Erlandsson, Tomas Erlandsson, Markus Pettersson, 

Thomas Reinhag. 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 236 668 kronor. Inkluderar kommande 

fakturainbetalning via Fort Knox till Tele 2. 

11 st. abonnenter har ännu inte betalat fakturan som skulle ha betalats senast 

den 30 november. 

Antalet medlemmar är idag 195 st. 

4. Antalet besökare på hemsidan har sedan föregående styrelsemöte ökat till 

i genomsnitt drygt 1 200 st. per månad. 

5. Vi avnjöt en god middag den 21 september och tackade därmed Hans 

Åkermark (och hustrun Monika) för deras insatser i föreningen.  

6. Nästa styrelsemöte blir måndagen den 6 mars 2023 kl. 17.00 i 
Träffpunktens lokaler. Då behöver vi förbereda årsmötet. 

 

7. Ordförande avslutade dagens styrelsemöte. 

 

 

Vid protokollet 

 

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Janne Olsson/Ordf.  


